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Tisztelt Elnök Úr!

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet
43. pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Bangóné Borbély
Ildikó (MSZP) országgyűlési képviselő ,, Mennyi nevelőszülő van Heves /Békés/ Jász
Nagykun-Szolnok/ Borsod- Abaúj-Zemplén /Hajdú-Bihar /Szabolcs-Szatmár-Bereg / Nógrád
/Pest/Komárom- Esztergom /Győr-Moson
Sopran/Vas/Veszprém/Fejér/Somagy/Zala/Talna/Baranya/Csongrád /Bács-Kiskun megyében,
valamint Budapesten?" című, K/1213-K/1232. számú írásbeli választ igénylő kérdéseire adott
válaszomat.

Budapest, 2018. szeptember 13.
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Bangóné Borbély Ildikó
országgyűlési képviselők részére
MSZP

Budapest

Tisztelt Képviselő Asszony!

Az Ön által feltett ,, Mennyi nevelőszülő van Heves /Békés/ Jász-Nagykun-Szolnoki Borsod
Abaúj-Zemplén/Hajdú-Bihar!Szabolcs-Szatmár-Bereg /Nágrád !Pesti Komárom- Esztergom
/Győr-Moson-Sopron/Vas/Veszprém/Fejér/Somogy/Zala/Tolna/Baranya/Csongrád /Bács
Kiskun megyében, valamint Budapesten?" című írásbeli kérdésekre - Prof. Dr. Kásler Miklós
miniszter úr megbízásából - az alábbi választ adom.

Tájékoztatom, hogy a nevelőszülők létszámának és a nevelőszülői elhelyezésben részesülő
gyermekek, fiatal felnőttek számának megyei bontása a 2014-2017. közötti időszakra
vonatkozóan nyilvánosan elérhetőek a Központi Statisztikai Hivatal oldalán. Kiemelendő,
hogy a kiterjedt családtámogatási rendszernek és szociális intézkedéseknek köszönhetően a
nevelőszülők létszáma az idei év első hét hónapjában több mint 200 fővel emelkedett.

Budapest, 2018. szeptember 13.


